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Wloclawek. dnia 28 kwietnia 2021r.

Pan

J6zet Mazierski
Radny Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc na Pana interpelacjq w sprawie: ,,Pzebudowy - modernizacji chodnika w ciqgu

ulicy Brdowskiej prawa strona od ulicy Wiejskiej do ul, t-anieszczyzna i dalej do ulicy Planty l" upzejmie
informujg, 2e na chwilg obecnq brak jest Srodkow w budzecie Miasta na rok 2021 na pzedmiotowq
inwestycjg, W pzypadku uzyskania oszczgdnoSci, po zrealizowaniu zamiezefi inwestycyjnych

zaplanowanych w ramach zadania ,,Pzebudowa chodnikow", niezwlocznie pzeprowadzq analizq

mo2liwo6ci realizacji w biezqcym roku w/w zadania. Postulaty mieszkafic6w zglaszane za
po6rednictwem Radnych Rady Miasta Woclawek sE sukcesywnie realizowane w miarg posiadanych

Srodkow finansowych.

Do wiadomo6ci:

1, Biuro Rady Miasta Mm
2. Wydzial Org, Prawny i Kadr Mm

Spnwg prowadzi:

lwona Stippa

nr tel. 54 414 4512


